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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Hová tűnt a PAJZS3-ra szánt pénz II.?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Juhász Gáborhoz, a polgári nemzetbiztonsági szolgálatok irányításáér t
felelős miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

2009. december 14-én írásbeli kérdést intéztem Önhöz, „ Hová tűnt a PAJZS3-ra szánt pénz? ”
címmel, amelyre Ön 2009. december 29-i levelében válaszolt . A választ ugyan szolgálat i
titoknak minősítette, de az számos kérdést megválaszolatlanul hagyott, ezért azokat kénytele n
vagyok ismételten feltenni .
(A bevezető tényleírást előző írásbeli kérdésem tartalmazza . )

â Tervezi-e a kormány a félbehagyott PAJZS projekt ésszer űfolytatását?
â Hajlandó-e a kormányzat a még meglevő költségvetési forrás felhasználásáró l

gondoskodni, vagy hagyja azt a projekt szempontjából » elveszni"?
â Amennyiben igen: milyen lépéseket tesznek ennek érdekében a rendelkezésre álló

igen rövid idő alatt?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektroniku s
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin .demeter@parlament .hu)

Budapest, 2010 . március 3 .

Tisztelettel :

Demeter
országgyűlési képviselő
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